


Lokale Cliëntenraad Bronlaak

Hierbij treft u een beschrijving van belangrijke onderwerpen waarmee de Cliëntenraad (LCr)

Bronlaak zich heeft beziggehouden in 2022 Dit verslag betreft activiteiten van zowel

Bewonersgeleding als van Ouder/ Verwantengeleding. Gezamenlijk vormen zij de Lokale

Cliëntenraad Bronlaak.

Personele wisselingen in de Cliëntenraad Bronlaak

We hebben afscheid genomen van Ine van Tulder en Theun Hoff, die met veel inzet hebben

gewerkt voor de LCR en langer in functie zijn gebleven i.v.m. de werving van nieuwe leden,

waarvoor dank!

Er is hard gewerkt aan het werven van nieuwe leden voor de Cliëntenraad en met succes.

Samen met de Familie Vereniging (Eddy Oude Vrielink) en de Bewonersraad (Marie Jose van

Gelder en Rob Runnenburg) hebben we de sollicitatie procedure voorbereid, waarbij we een

adviseur hebben ingeschakeld om het proces te begeleiden. Eind 2022 was de LCR op volle

sterkte met 7 leden: Voorzitter Lidwien Bernsen en de leden: Maarten van Ek, Fransje Aarts,

Jef de Toussaint, Felix Keser, Marijke Schell en Fons van de Logt. Enthousiast zijn we van start

gegaan en hebben ons voorgesteld in de ALV van de Familievereniging. De Bewonersraad is

het hele jaar goed vertegenwoordigd geweest onder voorzitterschap van Pierre van Os. Ook

daar zijn de nodige wisselingen geweest, zoals te lezen in het jaarverslag van de

Bewonersraad.

Samenwerking Bewonersgeleding en ouder-, verwantengeleding
Zoals bekend bestaat de cliëntenraad uit twee geledingen: de Bewonersgeleding en de

ouder-, verwantengeleding. Alle inzet die wij plegen is gericht op het belang van de

bewoners. Beide geledingen willen onderwerpen zo goed mogelijk afstemmen met elkaar.

Agendapunten die de Bewonersraad inbrengt hebben prioriteit. De vergadering van de LCR

is opgedeeld in drie delen: van 13.00 tot 14.00 vergadert de verwantengeleding, daarna van

14.00 tot 15.00 de gehele LCR met de locatiedirecteur, waarbij de agendapunten aangeleverd

worden door de Bewonersraad. Van 15.00 tot 16.00 de verwantengeleding met de

locatiedirecteur. Separaat zijn er geregeld overleggen tussen Bewonersraad en

Locatiedirecteur. Tijdens de ALV van de Familievereniging hebben Pierre en Lidwien dan ook

samen verslag gedaan van de activiteiten van het afgelopen half jaar.

Personeel

In 2022 is er een krapte op de arbeidsmarkt ontstaan, waarbij ook Bronlaak getroffen wordt.

Begin van het jaar was er veel ziekteverzuim met name door corona besmettingen onder het

personeel. Het is moeilijk om aan nieuw personeel te komen en nog zorgelijker is het, dat er

vast personeel vertrekt. Daardoor is het nodig om een beroep te doen op ZZP-ers , hetgeen

voor de bewoners betekent dat er veel wisselingen zijn. Daarbij is het ook financieel erg

ongunstig.



Communicatie

Er zijn meerdere sessies geweest om de communicatie te evalueren; communicatie in de

driehoek: bewoners, verwanten en zorgprofessionals. Hoe gaat dit nu en waar zijn

verbeteringen mogelijk? Bijzonder is de constatering dat Carinzorgt voor sommige ouders

heel goed werkt en anderen er niet tevreden over zijn.

Cliënttevredenheidsonderzoek

Dit wordt uitgevoerd in 2022 en wordt uitgezet onder bewoners en ouders/verwanten van

alle locaties van de Seizoenen. Resultaten zullen in 2023 bekend worden. Gezamenlijk zullen

we kijken naar verbeterprojecten

Openbaar vervoer
Er zijn inmiddels diverse initiatieven genomen om een bushalte te krijgen bij Bronlaak. Onder

andere contacten met de gemeente St. Anthonis, met de provincie en met het Ministerie van

VWS. Tot dusverre heeft dit alles tot onze grote teleurstelling niet geleid tot concrete

resultaten. We houden dit onderwerp op de agenda en blijven zoeken naar mogelijkheden

om een halte te realiseren. Dit is ook belangrijk voor (nieuw) personeel en met name

stagiaires.

Ouderen
Al heel lang staat dit onderwerp op de agenda. Van de 235 zorgvragers op Bronlaak zijn er

ongeveer 89 ouder dan 50 jaar. Aandacht voor ouderen is urgent qua zorgbenadering en qua

huisvesting. In dit verband worden vier groepen ouderen onderscheiden: - de relatief

gezonde, weinig of minder probleemgedrag vertonende bewoner. - de verpleegbehoeftige

oudere - ouderen met dementieproblematiek; gedragsverandering - ouderen die meervoudig

beperkt zijn. Door een projectgroep worden visies uitgewerkt op de terreinen:

Samen-wonen; Samen-leven; Samen-werken. Een klankbordgroep van ouders/ verwanten

staat klaar om ideeën en meningen te toetsen waarmee de projectgroep gaat komen. Het

project heeft vertraging opgelopen doordat de complexiteit van het vraagstuk een

heroriëntering vereiste in het plan van aanpak , maar zal in 2023 voortgang vinden.

Aandachtspunten van de Bewonersraad

● Gedragsregels personeel, bijvoorbeeld het gebruik van auto’s op het terrein, voor

wat betreft te hard rijden en parkeergedrag. (Privé) gebruik van de telefoon tijdens

werkuren in aanwezigheid bewoners.



● Het zwembad is tijdens de zomer 2022 langere tijd dicht geweest i.v.m. technische

mankementen. Iedereen was blij toen er weer gebruik van kon worden gemaakt!

● De bewegwijzering is gerealiseerd

● De sponsorloop voor Hospice in St Anthonis (georganiseerd door de bewonersraad)

was een groot succes met een mooie opbrengst.

● Het bibliotheekbezoek is maandelijks mogelijk op de zaterdagochtend; er wordt

echter weinig gebruik van gemaakt.

● De zorgen om het voortbestaan Markant in St Anthonis als werkgebied. Er dreigde

een sluiting t.g.v. financiële problemen. Uiteindelijk is het mogelijk om in iets

beperkte vorm door te gaan.

Boerderij ‘De Groote Slink’
Zoals bekend, voldoet de huidige boerderij ‘De Lindelaer’ niet meer aan de eisen van deze

tijd. Heel lang is er al sprake van het realiseren van een nieuwe boerderij op de plek van

boerderij Koole. Vanuit de visie op werken op Bronlaak hoort een boerderij gewoon bij onze

woon-, werkgemeenschap. Bronlaak alleen kan een dergelijk project niet dragen. Dit jaar zijn

de koeien verdwenen, dit was noodzakelijk, omdat de leefomstandigheden voor de koeien

kwalitatief onvoldoende was, en daardoor ook de kwaliteit van de melk. Nu wordt er melk

ingekocht bij een biologische boer, waardoor de kaasproductie door kan gaan. De Er is in

2022 helaas weinig voortgang geboekt met het opzetten van een nieuwe boerderij; de

samenwerking met Boersaam lijkt een optie, maar tot nu toe kan er weinig positiefs gemeld

worden.

Strategisch vastgoed- en onderhoudsplan DeSeizoenen
In juni 2021 is het zgn. HEVO-rapport (advies en bouwmanagement) uitgebracht. Hierin

worden de gewenste vernieuwingen en functionele aanpassingen van het vastgoed op alle

zes locaties van DeSeizoenen beschreven voor de periode 2021-2035. Hierbij gaat het om

nieuwbouw en vernieuwbouw. Het betreft dus een zeer groot project! In totaal is € 42,2 mln

nodig om al het vastgoed volledig aan te passen aan de eisen die goede zorgverlening stelt.

Vrijwel al het vastgoed van Bronlaak is eigendom van de Vastgoed BV. Voor Bronlaak zou

alleen al zo’n € 30 mln nodig zijn. Dit bedrag is tevens een indicatie voor de staat van het

vastgoed op Bronlaak. Probleem bij dit grote, ingrijpende plan is de financiering. De

investeringen zijn niet uit de huidige vastgoedexploitatie te betalen. De Vastgoed BV zal een

lening moeten afsluiten bij de banken om deze plannen te kunnen bekostigen. De bank wil

alleen een lening verschaffen wanneer de zorginstelling mede ondertekent. Dit heeft tot veel

discussie geleid binnen de Centrale Cliëntenraad. In 2022 is er ook tot een forse

huurverhoging overgegaan, met de maximaal toelaatbare huurprijs. Dit was noodzakelijk om

de financiering van de nieuwbouw mogelijk te maken. Uiteindelijk is de LCR Bronlaak

hiermee akkoord gegaan, vooral gemotiveerd door de slechte staat van de behuizing en de

noodzaak om tot nieuwbouw over te gaan.

Helaas heeft dit geleid tot een gang naar de rechter door LCR Corisberg, gesteund door de

Famielievereniging van Bronlaak. De rechter heeft hen geen gelijk gegeven. Mede door deze



rechtsgang, in gang gezet door een (kleine) locatie , is het voorstel gedaan om het

enquêterecht te beleggen bij de Centrale Cliëntenraad.

In november 2022 is er een goed bezochte vergadering geweest op Bronlaak voor ouders en

verwanten, waarin zowel de bestuurder (Marco Mieras), de aandeelhouder (Loek Winter) als

de voorzitter van de Centrale Cliënteraad (Christa Nollen) hun mening hebben gegeven over

het enquêterecht . In 2023 wordt daarover een besluit genomen.

Huurdersonderhoud

In 2022 is na een heel lange voorbereiding uiteindelijk het Boshuis geopend, een aanwinst

voor Bronlaak. Verder zijn er plannen gemaakt en is er uitvoering gegeven aan

huurdersonderhoud, dat ten laste van de huurder (Bronlaak) komt. De grootste posten zijn

schilderwerk, vloeren, trappen en sanitair. Langer uitstel was zeer ongewenst.

Augustus 2023

Lidwien Bernsen voorzitter

Cliëntenraad Bronlaak

.


